
Referat	styremøte	GAKK	mars	2018	
Tid/sted	
	
Tid:	Uke	10	–	5-9	mars.	
Sted:	Møtet	ble	gjennomført	online	med	avstemming	via	doodle.com	

	

	

Infosaker:	
	

1. Gjennomgang	av	referat	fra	forrige	møte	–	Ingen	uoppgjorte	saker.	
	
2. Gamle	låven	–	Arbeidet	med	gamle	låven	er	avsluttet	og	GAKK	har	ingen	videre	

forpliktelser	ovenfor	Kommunen.	Strøm	avtale	må	overføres	til	Grimstad	
Bokseklubb.		

	
3. Drift	av	Grimstad	og	Birkenlund		-	Inter	nytt,	alt	OK.	
	
4. Hjemmeside	-	Inter	nytt,	alt	OK.	

	
5. Regnskap	-		Inter	nytt,	alt	OK.	

	
6. Medlemskontingent		-	259	medlemmer.	Innbetalt	kontingent	kr	97	600,-	

Herav:	40	enkeltmedlemmer	(43	ikke	betalt)	og	32	familiemedlemskap	(ca.	10	
ikke	betalt)	

	
7. Samarbeid	mellom	klubbene	-		Intet	nytt,	alt	OK.	

	
8. Samordnet	registrering	-	Idrettslagene	skal	iht.	forskrift	om	idrettens	medlems-	

og	organisasjonsregister,	innen	30.	april	hvert	år	rapportere	nøkkelopplysninger	
som	medlemstall,	aktive	medlemmer,	oppdatere	styreverv,	laste	opp	signert	
årsrapport	fra	siste	årsmøte	mv.	–	utfyllende	informasjon	finnes	her.	
Idrettslagene	vil	samtidig	ha	mulighet	til	å	søke	om	vare-	og	
tjenestemomskompensasjon.	

	

Beslutnings-saker	
	

Sak	1.	Utlånsutstyr	Sør	Amfi	Grimstad	
	
Det	er	stor	slitasje	på	tau	og	klatreseler	på	Sør	Amfi	i	Grimstad.	Det	er	vanskelig	for	
klatrevakten	og	kreve	leie	av	alle	og	følge	med	på	alt	som	skjer.	Det	er	problematisk	for	



oss	i	GAKK	å	sikre	at	alt	utstyr	til	enhver	tid	er	i	god	stand	og	kan	brukes	uten	risiko	for	
ulykker.	
	
Vedtak:	
	
Per	dagsdato	har	vi	14	tau	og	ca.	20	seler	med	taubrems.		
Medlemmer	 skal	 ta	 ansvar	 for	 eget	 personlig	 sikkerhetsutstyr	 derfor	 begrenser	 vi	
utlånsutstyret	til	4	tau	og	8	seler	(4	voksne	&	4	barneseler).	Tauene	skal	kun	brukes	til	
topptauklatring	 (ikke	 led)	 og	 vi	 utvider	 med	 flaggline	 på	 totalt	 fire	 ruter.	 Bruk	 av	
utlånsutstyr	skal	være	et	lavterskeltilbud	til	nye	medlemmer.	Medlemmer	som	har	vært	
i	klubben	en	stund	bør	 investerer	 i	eget	personlig	utstyr.	Resten	av	utstyret	brukes	 til	
organiserte	kurs	og	barneklatring.	
	

Sak	2.	GAKK	skal	arbeide	for	klatresenter	på	Sør	Amfi	Arendal	
	
Etter	 åpning	 av	 klatrehallen	 på	 Sør	 Amfi	 Grimstad	 opplever	 GAKK	 en	 betraktelig	
interesse	 for	 klatring	 og	 sterk	 økning	i	 medlemsmassen	 (fra	 70-270	 medlemmer).	
Barne-og	 ungdomsklatringen	 	 på	 Sør	 Amfi	 Grimstad	 ble	 fullbooket	 på	 under	 en	
ettermiddag	 og	 det	 er	 full	 dekning	 på	 voksen	 klatringen.	 Vi	 opplever	 at	 Sør	 Amfi	
Grimstad	hadde	for	liten	kapasitet	dagen	vi	flyttet	inn	høsten	2017.		
	
Tross	 god	 tilrettelegging	 av	 Arendal	 Kommune	 er	 buldreveggen	 i	 Birkenlundhallen	
heller	ikke	tilstrekkelig.	Bulderveggen	som	er	montert	langs	veggen	i	en	flerbrukshall	er		
i	”konflikt”	med	annen	idrett	(innebandy,	håndball,	friskis	&	svettis	etc.).		Klatrere	står	i	
fare	for	å	bli	truffet	av	baller	fra	andre	idretter	og	området	GAKK	har	til	rådighet	er	for	
liten	for	å	kunne	praktisere	trygg	klatring.	At	treningstiden	er	begrenset	til	to-tre	økter	i	
uken	er	også	for	lite.		
	
Klatring	 er	 en	 idrett	 i	 vekst	 og	 fasilitetene	 som	 GAKK	 har	 per	 dagsdato	 dekker	 ikke	
fremtidig	vekst	eller	dagens	behov.	 	Derfor	er	det	 i	Grimstad	og	Arendal	 tydelig	behov	
for	et	større	klatresenter	som	kun	er	forbehold	klatring	(GAKK).		
	
Vedtak:			
	
Styret	vedtar	at	GAKK	skal	arbeide	for	klatreanlegg	på	Sør	Amfi	Arendal.	GAKK	står	inne	
for	begrunnelser	gitt	i	teksten	over.		
	
Hvis	et	klatresenter	på	Sør	Amfi	Arendal	realiseres	står	GAKK	ved	forpliktelser	som	
tidligere	styre	(altså	Børre)	har	bekreftet	til	kommunen.	

• GAKK	drifter	selve	klatreaktivitetene	i	klatreanlegget	
• Stiller	med	kvalifisert	personell	til	vakter	/	treninger/	kursing	
• Utfører	vedlikehold	av	klatrevegger	/utfører	sikkerhetrutiner	med	kvalifisert	personell.	

		
	


